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Na konwencie o kontraktach medycznych

Wyjątkowo  niskie  propozycje  kontraktowe  Świętokrzyskiego  Oddziału  Narodowego
Funduszu Zdrowia dla placówek medycznych w naszym regionie na 2009 rok były tematem
nadzwyczajnego  posiedzenia  Konwentu  Starostów  Województwa  Świętokrzyskiego.  W
spotkaniu z udziałem świętokrzyskich starostów, przedstawicieli  Urzędu Wojewódzkiego,
Zarządu  Województwa  i  dyrektorów  świętokrzyskich  szpitali  uczestniczył  Marek  Gos,
członek Zarządu Województwa, odpowiedzialny za sprawy ochrony zdrowia.

Wyjątkowo niskie propozycje kontraktowe Świętokrzyskiego Oddziału Narodowego
Funduszu Zdrowia dla placówek medycznych w naszym regionie na 2009 rok były
tematem  nadzwyczajnego  posiedzenia  Konwentu  Starostów  Województwa
Świętokrzyskiego.  W  spotkaniu  z  udziałem  świętokrzyskich  starostów,
przedstawicieli  Urzędu  Wojewódzkiego,  Zarządu  Województwa  i  dyrektorów
świętokrzyskich szpitali  uczestniczył  Marek Gos,  członek Zarządu Województwa,
odpowiedzialny za sprawy ochrony zdrowia.

– Przedstawione przez NFZ propozycje finansowe na kontraktowanie usług medycznych na
2009 są stanowczo zaniżone i  nie  uwzględniają  wzrostu kosztów utrzymania i  leczenia
pacjentów w województwie świętokrzyskim – argumentował podczas spotkania Jan Gierada,
dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach. Dyrektorzy szpitali zgromadzeni
na konwencie wspólnie zgodzili się, że konieczne jest przeanalizowanie przez NFZ projektu
planu  finansowego  na  2009  rok  i  stworzenie  takiego  systemu  finansowania  opieki
zdrowotnej,  który  zapewniłby  nie  tylko  optymalne  funkcjonowanie  zakładów  opieki
zdrowotnej,  ale  również  byłby  gwarancją  zabezpieczenia  mieszkańcom  województwa
świętokrzyskiego świadczeń zdrowotnych na odpowiednim poziomie jakości i dostępności.

– Dyrektorzy szpitali wojewódzkich i powiatowych, zarówno publicznych jak i niepublicznych
powinni  się  solidaryzować i  wspólnie  dążyć do wypracowania stanowiska,  które byłoby
satysfakcjonujące  dla  wszystkich  i  przede  wszystkim  gwarantowałoby  poprawę  jakości
usług. Uważam, że obecna propozycja Narodowego Funduszu Zdrowia jest nie do przyjęcia –
podkreślał podczas posiedzenia Marek Gos, członek Zarządu Województwa.


